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    Obec Veselíčko
Obecní úřad:
Veselíčko 68, 751 25
tel./fax: 581 793 255
e-mail: urad.veselicko@iol.cz
www.obec-veselicko.cz
IČ: 00302198

Zápis 5/2020
ze zasedání Zastupitelstva obce Veselíčko (dále jen "ZOV"),
24. 6. 2020 v 18:00 hodin v Komunitní škola Veselíčko

Doba jednání: 1 hod. 44 min.
Přítomno: 8 zastupitelů, 17 veřejnost
Omluveni: A. Panáková
Neomluveni:
Předsedající: Tomáš Šulák
Zapisovatel*: Gabriela Podlesná
Ověřovatelé zápisu: Monika Štenglová, Zuzana Hradilová

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Úvod, schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Veselíčko schvaluje program jednání s přidáním bodu 4.4 a odložením bodů 4.3 a 5.3.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/2020/1a bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Veselíčko schvaluje zapisovatelem Gabrielu Podlesnou a ověřovateli zápisu Zuzanu
Hradilovou a Moniku Štenglovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/2020/1b bylo schváleno.

L. Pazderová (zastupitelka) navrhla hlasovat o odvolání starosty T. Šuláka v samostatném bodě.

L.Pazderová navrhuje zařadit do programu jednání bod: Odvolání starosty, protože má pro to závažné důvody.
Starosta naší obce opakovaně vytváří vlastní vůli celé obce na úkor vůle zastupitelstva obce, nepečuje o obec
jako řádný hospodář, nejedná v souladu se zákonem o obcích, mnohé jeho procesní postupy jsou irelevantní.
L.Pazderová vyzvala ostatní zastupitele, aby se při rozhodování zachovali tak, jak slíbili dle Ústavy ČR a dalších
zákonů na počátku volebního období a dle svého nejlepšího vědomí a svědomí a aby si uvědomovali svoji
trestněprávní odpovědnost.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Veselíčko schvaluje schvaluje zařazení bodu Odvolání starosty do programu jednání
ZOV konaného dne 24. 6. 2020 jako bod č. 7.
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Výsledek hlasování:
Pro: 2 / Proti: 6 (Hradilová, Kolková, Lehnert, Lorenc, Pechová, Šulák) / Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

2. Kontrola usnesení

ZOV/bod Usnesení (zkráceno) Plnění
1/2016/4A,B Směna pozemku – Pelz GP k předložení
1/2016/4C Prodej pozemku KN949/8 - TJ Sokol V rámci směny
8/2016/4f Směna zdi v parku s DDŠ V řešení
4/2017/3b Předpozemek k školnímu hřišti – chodník Dohoda smlouvy
4/2017/4.3 Trojstranná směna – Kovárna Ž je na KÚOK
10/2017/6 Řešení severních pozemků s MK2 Zadáno GZ
4/2018/4.5 Pronájem ordinace lékaře Vyhlášeno
6/2018/4.2
6/2019/4.5
8/2019/4.2

Směna pozemků ObV a Renofarmy V řešení

11/2018/5.3a urbanistická studie Humna (nad hřbitovem) Příprava
11/2018/5.3b urbanistická studie Za Vývozem Výhledově
11/2018/5.4 regulační plán Výhledově

11/2018/6.9 obnova hřiště pod radnicí a minihřiště v Tupci
Podpořen projekt
2019, možnost
realizace až 2021

11/2018/6.11 rekonstrukce cesty od garáží k NaPam 2021+
3/2019/11
4/2019/4.2

Sportovní centrum Veselíčko (SCV)
řešení víceúčelového hřiště T.J. Sokol / ObV V řešení majetkoprávní

3/2019/ Padající zeď na p. č. 8/2 a parcela č. 434/1 v Tupci V řešení
4/2019/4.3 pozemek 1687 s ÚZSVM V řešení
4/2019/7 kofinancování kanalizace Tupec do OK 8.1 Podpořeno OK
10/2019/4.1 bezúplatný převod objektu ACO Zasláno KÚOK
11/2019/6.1c nová žádosti MF ČR VPS-223-000 Podáno (RRAVM)
11/2019/6.2 PROTO 3, 114. výzvy OPŽP Podáno (RRAVM)
11/2019/6.3 revitalizace rybníku Lukavec Aktuální řešení
11/2019/6.4a obnova stráně nad zámeckým parkem V řešení
11/2019/6.4b vyzvat s Město Přerov k obdobnému řešení V řešení
12/2019/4.3 koupě pozemku parc. č. 1687 od ÚZSVM Smlouva podepsána
12/2019/9.1 ŽOD Hřiště u radnice, hřiště Tupec, zázemí SCV Příprava
12/2019/9.3 ŽOD Sportovní centrum Veselíčko - hřiště Příprava
12/2019/9.4 ŽOD opravy chodníků a žlabů severní Veselí 2021+
1/2020/4.3b,
2/2020/2.2 Řešení +4BD7 a TRAWEKO V řešení

 dar TJ Sokol k uspořádání oslav 100 let výročí založení V řešení
ZOV 4/2020

4/2020/4.1 smlouvu s ČEZ Distribuce o budoucí smlouvě o zřízení
věcného břemene a dohodu o umístění stavby zaslat!

4/2020/4.3 pracovně právní vztah se zastupitelem obce, Zuzanou
Hradilovou, na řešení obecních pozemků… podepsáno

4/2020/5a účetní závěrku Obce Veselíčko včetně výsledku hospodaření
obce za účetní období 2019 zveřejněno

4/2020/5b závěrečný účet Obce Veselíčku za rok 2019 a vyjadřuje
souhlas s celoročním hospodařením, a to bez výhrad zveřejněno

4/2020/6a
 

účetní závěrku a hospodářský výsledek mateřské školy
za rok 2019 -

4/2020/6b převod hospodářského výsledku MŠV za rok 2019 ve výši
6580,33 Kč do rezervního fondu organizace -

4/2020/7.1 dotace na projekt "Venkov jedna rodina: pohyb, umění,
poznání" podepsáno
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4/2020/7.2 dotace pro jednotku SDH Veselíčko podepsáno

4/2020/7.3
neschvaluje přijetí dotace z POV OK 2020 na akci "Bezpečná
cesta do Veselí - rekonstrukce chodníku a žlabů v centru
obce"

v řešení

4/2020/8.2 smlouvu o úvěru s KB Přerov na předfinancování projektu
"Protipovodňová opatření obce Veselíčko" podepsáno, zaplaceno

4/2020/8.5 rozpočtové opatření 4/2020 dle přílohy zveřejněno

4/2020/8.7 přijetí kontokorentu s použitím na mzdy, odvody a energie
do výše 400 tisíc Kč na dobu nezbytně nutnou Podepsáno, nečerpáno

4/2020/9 zapojení Obce Veselíčko do územní působnosti
MAS Moravská brána na programové období EU 2021-2027 podepsáno

4/2020/10 podporu místních spolků ve výši 67.000 Kč smlouvy podepsány
4/2020/11 podporu akcí klubů obce v hodnotě 49.000 Kč čerpání dle dokladů
4/2020/13.1 VH VaK Přerov dne 15. 6. 2020 neúčast

 

Diskuze:
M. Štenglová Trojstranná směna, jak pokračuje? T. Šulák odpověděl, že nakonec bude jen

dvojstranná, kraj převede krajské pozemky na obec, která pak dořeší situaci
s paní ***. Doufá, že se do konce letošního roku podaří záležitost vyřešit.

M. Štenglová se zeptala na padající zeď v Tupci. P. Kolková odpověděla, že zdravotní
problémy majitele firmy, co má zeď spravit , opravu zdržely.

M. Štenglová Bytový dům 7? T. Šulák odpověděl, že se bude projednávat v dalších bodech.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Veselíčko bere na vědomí kontrolu usnesení 4/2020.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Informace starosty o aktivitách obce od posledního jednání zastupitelstva

Informace:
- Příkaz k prohlídce jiných prostor a pozemků, Policie ČR na základě anonymního podnětu vyzvedla
k prozkoumání 2 uzavřené šanony k zakázce "Nové světlo pro Veselíčko" VOV I, VOV II., a 1 šanon PinG +
korespondence. Starosta konstatuje, že VŘ i realizace proběhly dle pravidel a není si vědom žádného
pochybení. V případě PinG cítí problém za pomalé řešení problému zpětpřevedení, nicméně společnost
byla zmrazena ihned poté, co ZOV nesouhlasilo s jejím pořízením (tolik ke spekulacím anonyma, který musel
dle účasti na ZOV vědět, že s.r.o. nevykonává žádnou činnost).
- Konkursní řízení na vedení MŠV: příjem přihlášek do 10. 6., jednání komise 11. 6., osobní pohovory před
komisí 29. 6.
- Petice na podporu ředitelky MŠV + odpověď (viz přílohy)
- Nejvyšší správní soud přerušil kasační stížnost na OBÚ MSK a OK
- Osvědčení o úspoře emisí
- Příprava jízdních řádů železnice
- Hodnocení radničních listů (Kvalikom)

Region:
- Výzvy SMS ČR: Kompenzace ke kompenzačnímu bonusu (celostátní akce)
- Jednání SMS ČR: 19. 5. OK Mořice, 25. 5. Rada video, 26. 5. černá vlajka + report ČT, 30. 5. živý vstup ČT,
1. 6. Rada video, 9. 6. Rada SMS ČR v Senátu, 16. 6. Manifestace Praha (SMS+SPOV+SMO)
- ZOK, 22. 6. 2020

Projekty:
- KaTuP: samostatně
- Veselá zahrada: informace o proplacení 475.186 Kč; zbývá závěrečná zpráva + fotodokumentace
- ENÚS MŠV: geometrické zaměření nového stavu, podklady pro kolaudaci na SÚ LnB; poté ŽOP na OPŽP
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- PPOOV: proplacena faktura p. Klíma za bezdrátový veřejný rozhlas; zbývá DPP (digitální povodňový plán)
- BD7+: podán projekt do VPS MFČR, v 1. kole nepodpořeno, MF avizuje dotační podporu; do VŘ do 28. 5. přes
el. nástroj Tendr Arena se nikdo nepřihlásil
- PORV MMR: po navýšení alokace dodatečně podpořen projekt "Fitstezka a dětská hřiště" z roku
2019, možnost realizace do 31. 10. 2021
- VZV: dokončování vodoprávního řízení, po zajištění vyjádření všech vlastníků pozemků; průzkum zájmu
o připojení obyvatel do souběžného projektu přípojek
- DNN: k dopracování, chybí souhlas a smlouva s Renofarmy
- Zametač: monitorovací zpráva podána
- POSOB: monitorovací zpráva zaslána
- dotace OK VJR a JSDH: podepsány smlouvy
- soupis plánovaných projektů pro databáze ITI OlAg, SMS ČR, MAS MB

Úřady:
- KÚOK: vydání povolení pro SOV, p.o. k provozování kanalizace v Obci Veselíčko ve vlastnictví Obce Veselíčko;
podklad pro smlouvu s OnB
- MěÚ LnB: ústní jednání "ocelový přístřešek" 18. 6.
- MěÚ LnB: nové projednání "Infrastruktura pro RD Veselíčko - Tupec" (Vl. Suchánek); KÚOK: odložení
"Stížnosti na nečinnost zastupitelů obce Veselíčko" (Šimíček, Staněk)
- D1: rampy otáčení vozidel údržby, Tupec (ŘSD)
- ČIŽP: podnět k dalšímu šetření (dle kontroly 5. 9. 2019, )
- MěÚ LnB - lesní hospodářské osnovy; OŽP MŽP - ochrana ovzduší; KÚOK: ŽP
- 7. a 8. výzva MAS MB

Akce:
- 19. 5.: jednání KV SMS OK, Mořice
- 20. 5.: KB Přerov, smlouva
- 25. 5.: Rada SMS ČR - videokonference 
- 26. 5.: uzávěrka VŘ BD7+ / "černá vlajka", výstup v ČT / VH MAS MB + VH DSO MB, Radslavice
- 27. 5.: setkání s obyvateli Tupce v KDT (LB2000, autorský a technický dozor)
- 28. 5.: jednání s AVE a JRK k odpadům - vyhodnocení a aktualizace systému QR kódů aj.
- 30. 5.: sběr železa, SDH
- 1. 6.: Rada SMS ČR - videokonference
- 3. 6.: Policie ČR
- 4. 6.: Jednání k rampám otáčení vozidel údržby, D1
- 6. a 7. 6.: Víkend otevřených zahrad, zámecký park / Dětský den , SASZ
- 8. 6. : jednání se stavebním a autorským dozorem ke KaTup
- 9. 6.: Rada SMS ČR, Praha, Senát 
- 11. 6.: Konkursní komise MŠV (Kotíková, Lorenc + ČŠI, KÚOK, MŠV) / KS MAS OK, Olomouc / PS ŽP
SMS+SPOV (Prokop)
- 13. - 14. 6.: setkání starostů a místostarostů Ok, Branná
- 16. 6.: podporující shromáždění starostů za rychlou kompenzaci obcím, Praha
- 17. 6.: 1. kontrolní den KaTup / expedice publikace KDV II.
- 18. 6.: ústní jednání "ocelový přístřešek" / jednání se zástupci Kamenolomy ČR (jednatelka R. Zapletalová,
technický vedoucí Brodský) - další schůzka bude 2. 9. v 10.00
- 19. 6.: jednání KV SMS OK, SZIF, Olomouc (reflexe "kompenzačních akcí"; příprava kraj. shromáždění
11. 9. aj.)
- 22. 6.: ZOK / jednání s TJ Sokol
- 23. 6.: havarijní řešení přehrada Lukavec (Šu, Su, Go, Lor st.)
- 24. 6.: 2. KD KaTup / ZOV

Plánované akce:
- 26. 6., 10.00: jednání ke Koncepci rodinné politiky 2021, KÚOK, Olomouc / 16.00 křest knihy "KApitoly z dějin
Veselíčka II.", MuZa
- 29. 6: Konkurs na ředitelku MŠV / 16.00 Rozloučení s deváťáky ZŠ Osek nB v KDT
- 1. 7.: jednání starostů a zástupců obcí MR Lipensko, Helfštýn
- 2. - 10. 7. dovolená I. + 16. - 18. dovolená II.
- 8. 7.: Darování krve, mikrobus
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Diskuze:
L. Pazderová vyjádřila se k Pink Garden: dle jejího názoru nedocházelo k žádnému řešení

více než rok, v obchodním rejstříku je firma stále "živá".
*** veřejnost Jak je možné, že byla firma Pink Garden zapsána v obchodním rejstříku jako

firma Obce Veselíčko, když nebylo schváleno ZOV? T. Šulák odpověděl, že
vše proběhlo a bylo řečeno a zapsáno na minulých jednáních zastupitelstva,
nyní řeší záležitost Policie ČR, proto se k tomuto tématu nebude vyjadřovat.
L. Pazderová dodala, že bez schválení ZOV je zápis do obchodního rejstříku
neplatný.

*** veřejnost diskuze pí.Navrátilová se zeptala, proč je ve společnosti Pink Garden vklad
2x 250 000? Z.Hradilová se nechtěla na základě probíhajícího vyšetřování
k této věci vyjadřovat, pí. Kolková řekla, že je to vklad původní společnosti.
Starosta řekl, že ze svého dal do PinG 7 000,- Kč.  Společnost Pink Garden
podala žádost na sekačku (500.000 Kč), kterou nakonec zastupitelstvo
neschválilo, žádost se stáhla a dále se neřešilo. Ve společnosti nic
neprobíhalo.

*** veřejnost Proč se dnešní zasedání ZOV nehlásilo v rozhlase? G. Podlesná se omluvila,
že zapomněla. L. Pazderová upozornila, že se můžou nabízet spekulace, že to
bylo schválně.

*** veřejnost ohradil se oproti původním podkladům zápisu, požadoval vyškrtnutí svého
jména (provedeno), je to nepravdivá informace. Na trestní oznámení ,
ve kterém své jméno uvedl, mu doposud nebylo odpovězeno.

Veřejnost Proběhla diskuze, kde se někteří lidé z veřejnosti a
zaměstnanci mateřské školy postavili za současnou ředitelku L. Pazderovou,
tázali se, proč se dělá nové výběrové řízení, zástupkyně petičního výboru
promluvila o petici podepsanou nejméně 39 osobami, které jsou zaměstnanci
MŠ nebo rodiče dětí, které MŠ navštěvují, někteří z veřejnosti za výběrovým
řízením vidí osobní důvody. T. Šulák odpověděl, že uběhlo šestileté období,
proto se dělá výběrové řízení, kde se přihlásila i současná ředitelka MŠ. Dále
promluvil o tom, že i v minulosti se dělaly konkursy na místo ředitele.
Na to mu bylo L. Pazderovou odpovězeno, že to mohly být tzv. rekonkursy,
ale ne konkurs v takové formě, jaká je nyní.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Veselíčko bere na vědomí informace starosty o aktivitách obce od posledního jednání
zastupitelstva.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
3a_MSV_petice+odpoved
3b_MSV_prazdniny
3c_MSV_rozpocet
3d_SMS_kompenzace_1_obec
3e_SMS_kompenzace_2_dopisy

4. Majetkoprávní záležitosti a smlouvy

4.1. Záměr prodat pozemek na základě žádosti o odkoupení

upřesnění dle mapy

4.2. Záměr prodat nebo pronajmout pozemek na základě žádosti

opravené žádosti
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4.3. Smlouva s TJ Sokol

v pondělí 22. 6. od 17.30 jednání ObV a TJS

Bod byl odložen.

4.4. Záměr dlouhodobě pronajmout pozemek na základě žádosti

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4.5. Sloučení bodů 4.1., 4.2. a 4.4.

T. Šulák navrhl hlasovat o bodech 4.1., 4.2. a 4.4. dohromady, sloučit je. U všech těchto bodů by se přiklonil
k dlouhodobému pronájmu, ne k prodeji.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Veselíčko schvaluje sloučení bodů 4.1., 4.2., 4.4. do jednoho bodu 4.6. a společně
o nich hlasovat.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/2020/4.5 bylo schváleno.

4.6. Záměry pronajmout pozemky různým žadatelům

Hlasování o sloučených bodech 4.1., 4.2. a 4.4.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Veselíčko schvaluje vyhlášení záměru dlouhodobě pronajmout pozemky z bodů 4.1.,
4.2., 4.4. dle specifikace.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/2020/4.6 bylo schváleno.

5. Kanalizace Tupec

5.1. Informace o projektu - realizace, stavební a autorský dozor, přípojky obyvatel

Na webu obce zřízena rubrika "Kanalizace Tupec". Jsou v ní všechny podstatné informace vč. půdorysu, etap
stavby a časového harmonogramu.

Diskuze:
*** veřejnost zaráží ho rychlost firmy a také, že se zastupitelé kromě pana starosty

nechodí na stavbu dívat.
p. *** veřejnost pozastavuje se nad tím, že se vše rozkopalo a pracuje se na jiné části, špatná

průjezdnost. T. Šulák s firmou domluví nápravu situace. Dále řekl k tématu,
že přes léto bude pracovat jen jedna četa, na podzim jich bude pracovat
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více. Bude také osloven zbytek domácností, které se nevyjádřily k přípojce.
P. Kolková Firma začala pracovat později, než bylo naplánováno, každý pátek je

kontrolní den, kde dostanou písemně, co se za týden stihlo a jaký je plán
na týden nadcházející. Tyto informace budou na webu obce v sekci
Kanalizace Tupec.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Veselíčko bere na vědomí informace o stavu realizace projektu Kanalizace Tupec.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5.2. Dotace OK na kofinancování projektu Kanalizace Tupec II.

T. Šulák informoval, že žádost o dotaci byla na 1.800.000 Kč, obec dostala 1.200.000 Kč. Z tohoto důvodu
se bude muset nově řešit úvěr s KB na vyšší částku, viz bod 5.3.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Veselíčko schvaluje přijetí dotace na projekt "Kanalizace Tupec II." a pověřuje
starostu obce učinit další kroky související s dotací (smlouva, vyúčtování apod.).

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Pazderová)

Usnesení č. 5/2020/5.2 bylo schváleno.

Přílohy:
5.2a_OK_kofinanc KaTup
5.2b_OK_kofinanc_tabulka projektu

5.3. Úvěr na dofinancování od KB

Přílohy:
5.3_nabidka KB

6. Směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

Diskuze:
L. Pazderová většina věcí z této směrnice vychází z legislativy. Ptá se odkdy bude

směrnice platná. Z. Hradilová odpověděla, že směrnice bude platná
od dnešního dne, tedy od jejího schválení ZOV.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Veselíčko schvaluje směrnici k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu dle
přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Pazderová)

Usnesení č. 5/2020/6 bylo schváleno.

Přílohy:
6_smernice

7. Různé

M. Štenglová se zeptala, jak je to s bytovým domem č. 7: stále připomíná okap, protože i  u vedlejších
bytů hrozí promočení, jestli se nezískala dotace, jak se stavba zakonzervuje proti dešti a větru a také, jak
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se vyřeší přístup do dvora, ví, že za šopy se neplatí nájem, ale nájemníci je využívají odjakživa a nyní je k nim
zamezen přístup.

T. Šulák se domnívá, že ve druhém kole žádostí o dotaci na dostavbu bytového domu, by měla dotace vyjít.

 

M. Štenglová požádala zastupitele o pracovní schůzku v měsíci srpnu, jednání zastupitelstva až v září se jí zdá
pozdě. Zastupitelé se shodli na tom, že pracovní schůzka zastupitelstva bude v srpnu.

M. Štenglová vyjádřila podporu L. Pazderové, současné ředitelce MŠ, podepsala se na petici proti odvolání
ředitelky, protože ředitelka a současně zastupitelka L. Pazderová nesouhlasila s projektem Energetické úspory 
Mateřské školy Veselíčko, a přesto na něm intenzivně spolupracovala, musela s dětmi a kolektivem
zaměstnanců  fungovat v prostoru kulturního domu, kde měli všichni ztížené podmínky, následně řešila
problémy s rekuperací a někdo nový po všech těchto starostech přijde k hotovému.

Z. Hradilová požádala starostu obce o písemné informování ***, aby vrátil cestu do původního stavu.

*** se vrátila k dopisu, který byl napsaný některými rodiči, že o něm věděli jen 4 zástupci rodičů. L. Pazderová
si myslí, že kdyby byla stávající ředitelka podpořena zřizovatelem, k žádným třenicím by nedocházelo.

L. Pazderová znovu předložila návrh na odvolání starosty, pokud některý ze zastupitelů během dnešního
jednání nezměnil na jeho konci svůj názor.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Veselíčko schvaluje odvolání starosty obce T. Šuláka z jeho funkce s platností ke dni
konání dnešního zasedání zastupitelstva obce Veselíčko.

Výsledek hlasování:
Pro: 1 / Proti: 6 (Hradilová, Kolková, Lehnert, Lorenc, Pechová, Šulák) / Zdrželo se: 1 (Štenglová)

Návrh usnesení nebyl přijat.

*** vznesl na p. Lorence dotaz, který se netýkal zastupitelstva.

Ověřovatelé: Monika Štenglová   ............................................................
 

Zuzana Hradilová   ............................................................
 
Starosta Tomáš Šulák   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


